
Referat	af	bestyrelsesmøde	den	26.	oktober	2020		
Tilstede	var:	Søren,	Bjarke	og	Jesper	
Afbud:	Alex,	David,	Freya	og	Benjamin		
Referent:	Jesper		
Næste	møde	onsdag	25.	november	kl.	19.00	
	
Trappevask	
Andelshaverne	må	fortsat	gerne	hjælpe	med	at	være	opmærksomme	på,	om	vi	får	vasket	trapperne	
hver	fredag,	som	vi	betaler	for.	Hvis	dette	ikke	er	udført,	venligst	kontakt	bestyrelsen	på	
peterfabersgade519@gmail.com.	Tak!	
	
Altanprojekt	
Bestyrelsen	har	–	på	baggrund	af	beslutningen	på	generalforsamlingen	-	skrevet	ud	til	alle	
andelshavere	om,	hvorvidt	de	ønsker	franske	eller	spanske	altaner.	Kun	2	andele	har	ønsket	altaner.	Jf.	
beslutningen	skulle	mindst	20	andele	ønske	altaner	for	at	vi	ville	gå	i	gang	med	projektet.	
Altanprojektet	er	derfor	sat	i	stå.	
	
Ny	andel	snart	til	salg	
Andelen	11,	3.th.	udbydes	snart	til	salg	til	eksisterende	andelsahavere	(intern	venteliste).	Hold	øje	
med	hjemmesiden!	
	
Jesper	indtrådt	i	bestyrelsen	
Alex	stopper	som	bestyrelsesmedlem	og	Freya	som	suppleant.	Jesper,	der	hidtil	har	været	suppleant,	
er	derfor	indtrådt	i	bestyrelsen.	
	


